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رهبر انقلاب : هرجا آمريكا ايستاده ، آنجا جبهه باطل است

رهبر معظم انقلاب اسلامي در خطبه هاي عيد سعيد فطر با هشدار درباره خطاي در تحليل، تاكيد كردند؛ سعي كنيم در

تحليلهامان، در شناخت حوادث، دچار خطا و اشتباه نشويم. بدانيم كه آمريكا و صهيونيسم دشمنان امت اسلامي اند؛

سردمداران رژيمهاي جبار، دشمنان امت اسلامي اند. اگر ديديم در يك جائي آنها در يك جهت قرار گرفتند، بدانيم كه آن

جهت، جهت باطلي است.

در جمع پرشكوه نمازگزاران عيد سعيد فطر
رهبر انقلاب : هرجا آمريكا ايستاده ، آنجا جبهه باطل است

رهبر معظم انقلاب اسلامي در خطبه هاي عيد سعيد فطر با هشدار درباره خطاي در تحليل، تاكيد كردند؛ سعي كنيم در تحليلهامان، در
شناخت حوادث، دچار خطا و اشتباه نشويم. بدانيم كه آمريكا و صهيونيسم دشمنان امت اسلامي اند؛ سردمداران رژيمهاي جبار،

دشمنان امت اسلامي اند. اگر ديديم در يك جائي آنها در يك جهت قرار گرفتند، بدانيم كه آن جهت، جهت باطلي است.
متن كامل خطبه هاي آيت الله خامنه اي در عيد سعيد فطر، در جمع نمازگزاران به شرح زير است؛

بسم اللّه الرّحمن الرّحيم
و الحمد للّه ربّ العالمين. احمده و استعينه و استغفره و اتوكّل عليه و اصلّي و اسلّم علي حبيبه و نجيبه و خيرته في خلقه و حافظ سرّه
و مبلّغ رسالاته بشير رحمته و نذير نقمته سيّدنا و نبيّنا ابي القاسم المصطفي محمّد و علي ءاله الأطيبين الأطهرين المنتجبين الهداه

المهديّين سيّما بقيّه اللّه في الأرضين. و صلّ علي ائمّه المسلمين و هداه المستضعفين و حماه المؤمنين.
همه برادران و خواهران عزيز را دعوت ميكنم به رعايت تقواي الهي؛ و تبريك عرض ميكنم عيد سعيد فطر را، كه روز رحمت است، روز
مغفرت است، روز اجر و پاداش است براي مؤمنين، براي نيكوكاران، براي كساني كه براي خدا و در راه خدا عملي انجام دادند و حركتي
كردند و دلهاي خود را به خداي رحيم و غفور نزديك كردند. خدا را شكر ميكنيم كه يك بار ديگر، يك ماه رمضان ديگر و يك عيد فطر

ديگر را نصيب ما كرد؛ بايد اين نعمت الهي را قدر بدانيم.
بحمداللّه ماه رمضان امسال، آنطوري كه انسان از خبرها در گوشه و كنار ميشنيد يا مشاهده ميكرد، ماه رمضان مباركي بود؛ دلها
متوجه خدا، متوجه حقيقت و معنويت، قشرهاي مختلف مردم در اجتماعات ديني، در تلاوت قرآن، در شبهاي مبارك و پرخير و بركت
قدر، با توسل خود، با دعاي خود، فضاي معنوي مؤثر و ماندگاري را در كشور به وجود آوردند؛ اين را بايد مغتنم شمرد و بر توفيق آن،

خداي متعال را سپاسگزاري كرد.
همچنين مردم در يك بعد ديگر قضيه، كه نگاه به مسائل دنياي اسلام و مسائل امت اسلامي است، از خود حركت نمايان و درخشاني
را نشان دادند و آن، حركت روز قدس بود؛ يادگار بزرگ امام را گرامي داشتند، از ملت مظلوم فلسطين و از يك مسئله اساسي و مهم
دنياي اسلام جانبداري و حمايت كردند؛ در هواي گرم، با دهان روزه، در راهپيمائي حضور پيدا كردند؛ كه جاي سپاسگزاري دارد. از همه

ملت ايران سپاسگزاري ميكنيم به خاطر اين حركت بجا و بموقع، كه بلاشك تأثيرات بزرگي در دنياي اسلام خواهد داشت؛ ان شاءاللّه.
امسال ملتهاي ديگر هم با ملت ايران بيش از سالهاي قبل هماهنگي و هماوائي داشتند. در برخي از كشورها كه تسلط و سيطره
بازماندگان رژيمهاي طاغوتي مانع ميشد از اينكه مردم احساسات خود را در مورد فلسطين بروز بدهند، امسال بحمداللّه مردم توانستند
در آن كشورها هم وارد ميدان شوند؛ و اين جرياني است كه ان شاءاللّه ادامه خواهد داشت. بايد از خداي متعال بخواهيم كه عبادات
مردم عزيز را در اين ماه، با قبول خود و لطف ويژه و خاص خود، ارزش و اعتبار ببخشد؛ همچنان كه در دعاي صحيفه سجاديه آمده
است: &#171;يا من يجتبي صغير ما يتحف به و يشكر يسير ما يعمل له ... يا من يدنو الي من دنا منه و يا من يدعو الي نفسه من

ادبر عنه». اين دعائي است كه امام سجاد (عليه السّلام) در مثل امروزي - روز عيد فطر - آن را ميخواندند و تعليم دادند كه بخوانند.
يك گام به سمت خدا برداريد، خداي متعال شما را به خود نزديك ميكند. آن كساني كه به حقيقت، به معنويت، به خدا و به دين
پشت كرده اند، خداي متعال از روي رأفت و رحمت، آنها را دعوت ميكند و فرا ميخواند؛ اين لطف و رحمت الهي است. جوانهاي
عزيزمان نورانيتهائي را كه در اين ماه به دست آوردند، ان شاءاللّه براي خود حفظ كنند؛ اين ذخيره را براي تمام طول عمر و لااقل براي
اين يك سال تا عيد فطر آينده و تا ماه رمضان آينده، براي خود نگه دارند. انس با قرآن را، توجه به خدا را، ذكر را، حضور در صحنه
هائي كه خداي متعال دوست ميدارد بندگانش در آن صحنه ها حضور پيدا كنند - چه صحنه هاي مربوط به درون خود ما، چه آنچه كه
مربوط به گستره دنياي اسلام و جامعه ما و امت اسلامي است - براي خود نگه داريم، حفظ كنيم؛ و خداي متعال هم بركت خواهد

داد.
پروردگارا! رحمت و بركت خود را بر اين ملت و بر همه امت مسلمان نازل بفرما. پروردگارا! اين ملت عزيز را و همچنين امت اسلامي را

بر دشمنانشان پيروز كن. پروردگارا! اين رابطه معنوي و قلبي ما با معنويت را، با روحانيت حقيقي را، روزبه روز بيشتر بفرما.
بسم اللّه الرّحمن الرّحيم

قل هو اللّه احد. اللّه الصّمد. لم يلد و لم يولد. و لم يكن له كفوا احد.
بسم اللّه الرّحمن الرّحيم

الحمد للّه ربّ العالمين والصّلاه و السّلام علي سيّدنا و نبيّنا محمّد و ءاله الطّاهرين و صلّ علي اميرالمؤمنين والصّدّيقه الطّاهره سيّده
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نساءالعالمين و الحسن و الحسين سبطي الرّحمه و امامي الهدي و عليّ بن الحسين و محمّدعليّ و جعفربن محمّد و موسي بن جعفر
و عليّ بن موسي و محمّدبن عليّ و عليّ بن محمّد و الحسن بن عليّ و الخلف القائم المهديّ صلواتك عليهم اجمعين وصلّ علي ائمّه

المسلمين و حماه المستضعفين و هداه المؤمنين. اوصيكم عباداللّه بتقوي اللّه.
همه برادران و خواهران نمازگزار را كه در اين اجتماع عظيم حضور داريد، دعوت ميكنم به رعايت تقوا و پرهيزگاري. آنچه كه در اين
خطبه عرض ميكنم: يكي دو مسئله مربوط به كشور خودمان و جامعه خودمان يا مربوط به امت اسلامي است. آنچه كه مربوط به
ماست، در درجه اول، حادثه تلخ و مصيبت بار زلزله است براي جمعي از هم ميهنان عزيز ما. اگرچه در يك نقطه از كشور و گروهي از
مردم در اين حادثه آسيب ديدند، ليكن غم براي همه مردم كشور است. انسان اين را ميداند و احساس ميكند و تجربه ها هم همين
را نشان ميدهد كه مردم كشور ما در برابر يك چنين حوادثي كه در گوشه اي از كشور به وقوع مي پيوندد، هرگز بي تفاوت نبوده اند؛
در اين حادثه هم بحمداللّه مردم وارد شدند و باز هم بايد ادامه پيدا كند. حادثه، حادثه تلخي است؛ ويراني هاي زيادي است؛ تلفاتي
هم وجود داشته است، كه مسئولين آمار تلفات و حوادث را ذكر كردند. آنچه كه بر عهده مسئولين و بر عهده آحاد مردم است، كمك به

وظائفي است كه بر دوش ماست.
بحمداللّه كارهاي خوبي انجام گرفته است؛ انسان وقتي از نزديك مي بيند، اين را مشاهده ميكند؛ از كساني هم كه خودشان آسيب
ديده هستند، وقتي انسان ميپرسد، ميداند كه كارهاي خوبي انجام گرفته است؛ ليكن كار ادامه دارد؛ وظائف، وظائف سنگين تر و
بزرگتر در راه است؛ بايد ان شاءاللّه مسئولين بتوانند آثار اين حادثه را بكلي زائل كنند؛ علاوه بر اين، اين را تبديل كنند به يك وسيله
اي، براي اينكه اين منطقه يك صفحه جديد و درخشاني را ان شاءاللّه در زندگي خود شروع كند؛ و آباداني اي كه به آنجا داده ميشود،
بر اثر تلاش خود مردم و همت مسئولان و همكاري هائي كه في مابين هست، ان شاءاللّه بكلي خاطرات اندوه زاي اين منطقه را زائل

كند.
يك مسئله، مسئله روز قدس است. روز قدس، اين حركتي كه امام بزرگوار ما آن را آغاز كردند و بحمداللّه روزبه روز بهتر و سال به سال
گرمتر اين حركت ادامه دارد، يك حركت بسيار عميق و پرمعنائي است؛ اين فقط يك راهپيمائي نيست؛ خوني است كه در اين روز در
رگهاي امت اسلامي ميدود؛ علي رغم كساني كه ميخواهند مسئله فلسطين و ملت فلسطين به دست فراموشي سپرده شود، اين
مسئله را روزبه روز زنده تر ميكند؛ و همين جور خواهد بود. وظائف سنگيني بر دوش مسئولان كشورهاي اسلامي است، كه اميدواريم

خداوند همه را هدايت كند به آنچه كه وظيفه آنهاست، و كمك كند كه بتوانند اين وظائف را انجام بدهند.
البته مسائل دنياي اسلام در اين برهه از زمان، مسائل بي نظيري است. اين تحولاتي كه در دنياي اسلام اتفاق افتاده است، تحولات
عجيب و تكان دهنده و تعيين كننده مسير امت اسلامي در آينده است. اميدواريم ان شاءاللّه همچنان كه تاكنون ملتهاي اين منطقه
توانسته اند كارهاي بزرگي را انجام بدهند و مسئولان كارهاي شايسته اي انجام داده اند، اين آهنگ رفتار همچنان ادامه پيدا كند و
دشمنان امت اسلامي كه روزبه روز ترفندهاي خود را پيچيده تر ميكنند و با همه قوا، با همه توان، از همه اطراف وارد اين ميدان
ميشوند، نتوانند بر همت امت اسلامي غلبه كنند؛ و البته ان شاءاللّه نخواهند توانست غلبه كنند. روزگار تازه اي آغاز شده است، وضع
جديدي در دنياي اسلام به وجود آمده است، و اين وضع بر روي زندگي همه ملتهاي جهان بتدريج اثر خواهد گذاشت؛ &#171;باش

تا صبح دولتت بدمد»؛ ان شاءاللّه.
سعي كنيم در تحليلهامان، در شناخت حوادث، دچار خطا و اشتباه نشويم. بدانيم كه آمريكا و صهيونيسم دشمنان امت اسلامي اند؛
سردمداران رژيمهاي جبار، دشمنان امت اسلامي اند. اگر ديديم در يك جائي آنها در يك جهت قرار گرفتند، بدانيم كه آن جهت، جهت
باطلي است، جهت غلطي است؛ دچار خطاي در تحليل نشويم. آنها هرگز براي ملتهاي مسلمان دل نمي سوزانند؛ هرچه بتوانند،
تخريب ميكنند و در روندها اخلال ميكنند. امروز همين جنجالهائي كه آنها در واقع به راه مي اندازند، اگرچه گاه از زبان بعضي افراد
غافل هم تكرار ميشود؛ اختلافات مذهبي، اختلافات قومي، اختلافات نژادي و زباني؛ اينها را عمده ميكنند؛ در حالي كه در اسلام اينها
نيست؛ &#171;انّ اكرمكم عند اللّه اتقيكم»؛همه يكي هستند، همه با هم برادرند. بايد همه ما بيدار باشيم، بصير باشيم، چشمهامان

را باز كنيم، دچار خطاي تحليل نشويم.
پروردگارا! به محمد و آل محمد، حركت عظيم امت اسلامي را به خير و سعادت عمومي اين امت منتهي بفرما. دشمنان امت اسلامي را

ذليل كن.
بسم اللّه الرّحمن الرّحيم

والعصر. انّ الانسان لفي خسر. الاّ الّذين ءامنوا و عملوا الصّالحات و تواصوا بالحقّ و تواصوا بالصّبر.
والسّلام عليكم و رحمه اللّه و بركاته
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